
CAMPANIE
UMANITARĂ

Cumpără o carte și 
salvează viața unui copil! 
O campanie a Fundației 
Pro Chitila.

Totul despre Chitila Film 
Fest, cel mai frumos 
festival de film în aer 
liber și laureații celei de-
a opta ediții.
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SE DISTRIBUIE GRATUIT

Și rolul părinților este esențial: să-i încurajeze și să fie cât mai aproape de nevoile copiilor lor. Să îi 
iubească! 
Dacă toate aceste imperative sunt îndeplinite, putem vorbi despre premisele succesului pentru 
copiii noștri. 
Eu, în calitate de primar, va sunt alături și în acest an școlar și, împreună cu echipa mea, îmi doresc 
să oferim, zi de zi, cele mai bune condiții pentru dezvoltarea armonioasă a copiilor din comunitatea 
noastră. 

Începe un nou an școlar. Ne dorim, cu toții, să fie unul cât mai bun, fie că ne gândim la elevi, 
educatori sau părinți. Un an bun înseamnă elevi cu rezultate bune, elevi care frecventează școala 
cu dorința și speranța de a se desăvârși uman, cultural și social. Iar pentru ca acest lucru să fie 
posibil, educatorii lor trebuie să fie implicați, dedicați, să își facă cu dăruire profesia. 

 Dragii mei, va doresc un început de an școlar încununat de succese! 

SITE PENTRU
CLUBUL SPORTIV
Începând din luna august, 
Clubul Sportiv Chitila are 
un nou site. Site-ul are o 
prezentare inteligentă, o 
interfață grafică deosebită 
cu un format nou și un 
conținut și mai nou, prin 
care credem ca veți naviga 
cu plăcere, iar adresa 
este: 
www.clubsportivchitila.ro. 
Articolele de pe site, ca și 
cele de pe Facebook-ul: 
Club Sportiv Chitila, vor 
sosi cu informații despre 
secțiile clubului, jucători, 
meciuri și antrenori, cu 
știri și noutăți la zi și cu 
evenimentele clubului.

EVENIMENT 
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Pregătiri de sărbătoare
pentru Zilele Orașului Chitila 
Sâmbătă, 8 septembrie și 
duminică, 9 septembrie, Chitila 
îşi pune hainele de sărbătoare 
și celebrăm, ca în fiecare an, 
Zilele Orașului nostru, iar 
Primăria orașului Chitila invită 
toți chitilenii să se bucure de 
un weekend plin de fast și de o 
mulțime de surprize. Este 
sărbătoarea comunității, o 
manifestare de mare 
anvergură și un spectacol 
deosebit dedicat cetățenilor și 
orașului pe care îl iubim cu toții 
și care merită să își marcheze 

în mod deosebit statutul de 
adevărată urbe europeană.
Va fi un adevărat carusel de 
show-uri, demonstrații, jocuri, 
concerte şi evenimente și vor 
veni să aducă bucurie în 
sufletele tuturor chitilenilor: 
Lidia Buble, Connect-R și 
cunoscutul taraf „Haiducii" din 
Costești (localitatea soră din 
republica Moldova), alături de 
soliștii și copiii talentaţi ai 
Chitilei. Haideți să ne bucurăm 
și să sărbătorim împreună ziua 
orașului nostru drag!

Succes în noul
an școlar!

În luna august, Primăria 
Chitila a efectuat o serie 
de tratamente de 
stropire în cadrul 
programului de 
combatere a țânțarilor și 
va continua acest 
program până după data 
de 15 septembrie. Au 
fost efectuate treceri 
terestre pe toate străzile 
orașului, în zonele 
unităților de învăţământ 
și pe domeniul și spațiile 
publice, precum și 
treceri aeriene care au 
acoperit o suprafaţă de 
peste 300 de hectare, 
vizând toate parcurile şi 
spaţiile verzi. 

ANTIȚÂNȚARI



Chitila va avea un sistem de iluminat 
public de nivel european

Orașul nostru are un drum trasat de urbe modernă, europeană, 
accesorizată și trebuie să aibă serviciile structurate la nivel 
european pentru a crește continuu calitatea vieții comunității 
chitilene.

Sunt bucuros să vă anunț că 
luna aceasta am reușit să 
depunem la finanțare încă un 
proiect ambițios pe care ni-l 
propusesem pentru această 
etapă de accesare de fonduri 
europene: cel de extindere, 
modernizare și dezvoltare a 
sistemului de iluminat public 
din Chitila. Deblocarea de 
fonduri de peste 21 de 
miliarde lei de la Uniunea 
Europeană pe programele 
operaţionale europene ne-a 
permis să demarăm câteva 
noi etape de dezvoltare 
accelerată a oraşului nostru, 
fără să cheltuim din banii 
comunității. Am reușit să 
pregătim foarte bine 
documentația de accesare de 
fonduri pe Axa Prioritară 3, 
pentru modernizarea 
iluminatului public în toată 
Chitila, iar realizarea acestui 
proiect va contribui 
substanțial la creșterea 
confortului urban, a 
siguranței și a calității vieții 
cetățenilor. Proiectul prevede 
înlocuirea consolelor și 
lămpilor stradale existente 
acum (care sunt din cele cu 
vapori de sodiu, cu putere de 
70 W care nu se încadrează în 
normele de clasă europeană 
de iluminat) cu lămpi 
moderne, cu LED, care au 
durată de viață lungă și 
consum mult mai redus. În 

plus, noua rețea va avea 
puncte de aprindere cu 
telegestiune, care permit 
eficientizarea la maximum a 
consumului.

Avem în derulare și un alt 
proiect de extindere pentru 
rețeaua de camere de luat 
vederi din oraș. Acesta este în 
valoare de 500.000 de euro, 
finanțat printr-un credit și 
presupune montarea în 
intersecțiile importante din 
oraș a 74 de camere 
ultramodene care permit și 
identificarea numărului de 
înmatriculare auto, cu 
rețeaua de fibră optică 
introdusă în subteran. În 
plus, pregătim 
documentațiile tehnice și 
pentru aprobarea fondurilor 
pentru reabilitare termică a 

încă 12 blocuri de locuințe, pe 
lângă cele 10 a căror 
finanțare a fost aprobată.

Dragii mei,

Nu ne-am limitat însă doar la 
atât. Am inclus în proiect și 
extinderea și modernizarea 
rețelelor de iluminat stradal - 
care vor fi introduse în 
subteran - în Cartierele 
Tineret II și III și avem 
planuri pentru Șoseaua de 
Centură și strada Păcii, unde 
vrem să înlocuim rețeaua 
veche și să eliminăm stâlpii 
din șosea. De asemenea, am 
prevăzut extinderea 
sistemului de iluminat cu 
LED și în alte câteva zone, 
cum este Șoseaua Banatului - 
unde nu există iluminat 
public decât pe o parte a 
drumului, iar pietonal deloc - 
și unde vom face rețea nouă 
pe ambele părți ale drumului. 
Vrem totodată să extindem 
acest tip de iluminat cu LED 
în școlile, grădinițele și 
instituțiile publice din oraș, 
ceea ce ne va permite să 
eficientizăm costurile cu 
energia, acest tip de lămpi 
având un consum mult mai 
mic decât cele clasice și 
oferind în același timp o 
luminozitate mai puternică. 
Vor fi montate în total 1859 
de corpuri de iluminat cu 
LED. Pentru rețeaua nouă de 
pe Șoseaua Banatului și din 
cartierele II și III de Tineret 

se vor monta 392 de stâlpi 
metalici. Puterea instalată 
sistemului de iluminat public 
va fi de 83.144 kW, cu un 
consum anual de 357 MW, iar 
valoarea devizului general 
este de 4.600.000 de euro. 

Cu aceste proiecte am 
încheiat etapa organizării și 
depunerilor din acest an, 
urmând ca după aprobare să 
intrăm de la începutul anului 
viitor în procedura de 
execuție. Toate aceste 
proiecte de dezvoltare aflate 
în derulare vor crește cu 
siguranță calitatea vieții în 
oraș și în comunitatea 
noastră.

Cu drag, 

Despre toate acestea aștept să 
îmi transmiteţi părerile și 
preocupările voastre, direct 
pe adresa de e-mail:  
primar@primariachitila.ro 
sau la audiențele din fiecare 
marți.

Emilian Oprea

De vorbă cu primarul tău

Chitila Film Fest 2018 - un regal dedicat 
Două nopți de vară de neuitat pe malul lacului Chitila, cu filme de 
colecție, un concurs de scurtmetraje, peste 12 ore de proiecții în aer 
liber organizate excelent, un public minunat, un juriu cu nume mari 

Acestea au fost câteva repere ale 
celei de-a opta ediții a Festivalului 
de film în aer liber „Chitila Film 
Fest", unica manifestare artistică 
de acest fel din tot sudul țării, 
devenită deja o tradiție a Chitilei. 
Desfășurat pe 18 și 19 august, în 
superbul Parc Dendrologic al 
orașului, Film Fest, organizat de 
Sprint Media, în colaborare cu 
Fundația Pro Chitila și cu sprijinul 
Primăriei Chitila, a fost prezentat 
cu vervă și dedicație de cunoscuta 
jurnalistă chitileancă Paula Rusu 
și a oferit iubitorilor peliculelor de 
scurtmetraj și cinefililor 
împătimiți un regal artistic dedicat 
Centenarului Marii Uniri. Iubitorii 
de cinema au urmărit, în secțiunea 
concurs a Film Fest-ului, 
scurtmetrajele: „Chers Amis", 
„Cumulonimbus", „Purificare" 
„Scris/Nescris", „La limită", 
„Michelangelo şi „Alice", iar din 
juriul prezidat de criticul de film 

Irina Margareta Nistor, „doamna 
de aur a filmului", au mai făcut 
parte actorul Vasile Calofir și 
Cătălin Apostol, jurnalistul devenit 
regizor.
Pentru prima dată în cele opt 
ediții, „Chitila Film Fest" a 
desmnat două pelicule 
câștigătoare, „Scris/Nescris" – film 
românesc inspirat de o întâmplare 
reală, regizat de Adrian Silișteanu 
și „Michelangelo", pelicula unui 
dublu debut: cel al actorului 
Anghel Damian, trecut acum în 
spatele camerei și al Medeei 
Marinescu, care a jucat în 
premieră împreună cu fiul ei, 
Luca. Pe lângă filmele din 
competiție, publicul s-a delectat și 
cu câteva capodopere ale 
cinematografiei românești: 
ecranizările istorice „Ultima 
noapte de dragoste", „Ecaterina 
Teodoroiu", „Întunecare" și 
„Întoarcerea din iad", prilejuri de a 

Născută la 13 mai 1894 la Videni, a 
ajuns cercetașă în Corpul de 
Cercetași al Olteniei, printre 
primele active la nivel național. A 
devenit apoi asistentă medicală în 
zona frontului din Oltenia și a avut 
de îndurat multe privațiuni ca 
femeie, dorința ei de a se înrola în 
armată era văzută ca un gest de 
frondă față de normele și 
preceptele morale ale vremii. 
Dorința Ecaterinei Teodoroiu de a 
se înrola în armată s-a datorat și 
faptului că în familia ei s-a 
înregistrat o mare tragedie, cei 4 

frați ai ei murind în luptele din 
Primul Război Mondial. După 
îndelungi insistențe pe lângă 
generalul Ion Dragalina, i s-a 
aprobat înrolarea în divizia a 
doua, alături de fratele ei Nicolae. 
La 10 octombrie 1916 a participat 
în luptele de la Jiu și a fost luată 
prizonier la Cărbunești, însă a 
evadat și a continuat luptele la 
Filiași, unde a fost rănită a doua 
oară. S-a recuperat în spitalele din 
iși și București și a primit 
titulatura de „Eroina de la Jiu".
A fost decorată cu „Virtutea 

Știri

Sărbătorirea Bisericii Brâncovenilor 

Declarații de impunere 

16 august, ziua de după 
Adormirea Maicii Domnului, a 
fost cea în care chitilenii au 
sărbătorit hramul bisericii  
Sfinților Martiri Brâncoveni, 
ocrotitorii creștinilor din oraș. 
Slujba de hram, la care au 
participat un mare număr de 
cetățeni  a reamintit cumplita 

suferință a martirilor familiei 
Brâncoveanu, cei mai importanți 
mucenici ai Bisericii Ortodoxe 
Române, dar și istoria fascinantă 
a lăcașului de cult, ridicat de 
actualii preoți slujitori - Mihai și 
Dorin Voicu - sprijiniți de 
Primăria Chitila, chiar pe terenul 
ce a aparținut Brânvcovenilor.

Cercetășească" și, prin decret regal, cu 
Virtutea Militară clasa a doua, 
distincție ce îi va fi înmânată de însăși 
Regina Maria, odată cu gradul de 
sublocotenent. Refăcută, a revenit pe 
frontul de la Mărășești, în Regimentul 
43 Infanterie și în luptele de la 
Muncelu. În seara zilei de 22 August 
1917 a murit la datorie, în fruntea 
plutonului pe care îl comanda. În 1921 
a fost reînhumată la Târgu-Jiu, în 
Mausoleul din centrul orașului, iar 
drept recunoștință, casa părintească a 
devenit muzeu și Centrul Local de 
Cercetași îi poartă numele.

revedea câţiva dintre monştrii sacri 
ai filmului românesc, iar succesul 
deplin al festivalului a fost întregit 
de recitalul magic al cvartetului 
Anima, ce a cuprins muzică live, de 
film și a fost aplaudat minute în șir 
de cei prezenți.
„Sunt dintre cei care au fost 
prezenți la Chitila Film Fest încă 
din primii ani. Îmi amintesc de 
prima ediție care s-a desfășurat de 
cealaltă parte a lacului, „La Stejari", 
ne-a povestit „la cald" cunoscuta 
jurnalistă Paula Rusu, 
prezentatoarea inspirată și plină de 
vervă a evenimentului. „Ceea ce se 
întâmplă acum în Parcul 

Dendrologic e unul dintre cele mai 
frumoase evenimente urbane: filme 
de scurt metraj în competiție, lung-
metraje celebre în proiecții de 
noapte, un spațiu verde fabulos 
amenajat eco-friendly, unde poți sta 
pe iarbă (atât de rarisimă această 
permisiune în România) și intrarea 
liberă pentru toată lumea. Pentru 
mine a fost o onoare ca anul acesta 
să fiu gazda festivalului, să trec de 
pe baloții din gradene pe scena 

evenimentului. Onorată să fiu 
alături de membrii marcanți ai 
juriului: Irina Margareta Nistor, 
Vasile Calofir și Cătălin Apostol 
atunci când au decernat premiile. 
Apropo, dacă nu ați văzut pelicula 
de scurt-metraj „Scris/Nescris" care 
a câștigat trofeul Chitila Film Fest, 
căutați să îl vedeți. O să vă placă 
mult de tot. A fermecat toată 
audiența de la proiecție. A fost 
filmul la care am văzut oameni 
aplaudând în picioare. Nu vreau să 
închei fără a spune două vorbe 
despre organizatori, vreau să 
vorbesc în special despre Primăria 
Chitila. Mă bucur că festivalul a 
ajuns la a 8-a ediție, sper ca 
primarul Emilian Oprea, 
viceprimarul Costel Andrei și 
consiliul local să se ambiționeze să 
ducă festivalul la următoarea 
treaptă, cea de festival 
internațional. Până atunci, în 
calitate de locuitor al Chitilei, de 
acum cu acte în regulă, sunt 
mândră să văd festivalul crescând 
odată cu unul dintre cele mai 
frumoase parcuri publice ridicat pe 
locul unde capitala și-a vărsat 
molozul suferințelor după 
cutremurul din 1977. Pentru locul 
minunat dintre lacuri, pentru zona 
verde redată locuitorilor, pentru 
locul de joacă neprețuit care e aici, 
pentru un spațiu de picnic unic, le 
spun edililor de la Chitila: 
„Continuați așa, că faceți treabă 
bună!".

Eroi ai Războiului de Reîntregire Națională: Ecaterina Teodoroiu

Primăria Chitila a luat decizia să 
resemnalizeze trecerile de pietoni 
aflate pe Șoseaua de Centură, în 
dreptul localității Rudeni, pentru a 
diminua pericolele la care sunt 
expuși cetățenii ce traversează aici, 
din cauza vitezei mari a 

autovehiculelor. 
Astfel, trecerile de la intrare în 
Rudeni au fost dotate cu un sistem 
de lămpi solare pentru a le face mai 
vizibile pentru șoferi, de la distanțe 
mari, dimineața, în amurg și după 
lăsarea întunericului.

Buruiana numită ambrozie este cauza tot mai multor alergii. Planta 
extrem de periculoasă, invadează terenurile lăsate în paragină și poate 
provoca astm, eczeme şi dermatite, mai ales de la începutul lunii 
august, când apar primele inflorescenţe şi până la sfârşitul lunii 
septembrie. Intensitatea alergiilor şi a manifestărilor clinice creşte de 
la un sezon la altul, iar complicaţiile pot provoca astm, se poate ajunge 

la crize severe de sufocare şi uneori chiar apare pericolul de şoc 
anafilactic. Sunt frecvente complicaţiile de tip sinuzită, polipoză, 
favorizarea infecţiilor. Având în vedere prevederile Legii nr. 62 din 9 
martie 2018 privind combaterea acestei plante, din aprilie 2018, fiecare 
deținător de teren are obligația de a elimina această buruiană. Sunt 
prevăzute de asemenea şi amenzi: până la 10.000 de lei pentru 
persoanele fizice şi până la 50.000 de lei - pentru cele juridice.

Treceri de pietoni mai vizibile, la Rudeni

Persoanele fizice care dețin pe raza orașului Chitila spații nerezidențiale 
(cu altă destinație decât locuință) sau mixte (folosite atât în scop 
rezidențial, cât și nerezidențial) au avut obligația de depunere a 
declarației de impunere până la data de 31 mai 2016. Obligația de 
depunere a respectivei declarații au avut-o și persoanele fizice care dețin 

în proprietate spații la a căror adresă poștală este înregistrat un 
domiciliu fiscal al unui operator economic, chiar dacă acesta nu 
desfășoară la adresă nici o activitate economică. În cazul în care 
dețineți spații nerezidențiale sau mixte și nu v-ați îndeplinit obligația 
de declarare este necesar să depuneți la sediul Serviciului Impozite și 
Taxe din Șos Banatului nr. 109A formularul ITL 001, anexând 
documente justificative (contract închiriere, comodat etc). Formularul 
poate fi descarcat de pe site-ul: www.primariachitila.ro .

POLIȚIA LOCALĂ CHITILA - Comunicat:  

Eveniment



Chitila va avea un sistem de iluminat 
public de nivel european

Orașul nostru are un drum trasat de urbe modernă, europeană, 
accesorizată și trebuie să aibă serviciile structurate la nivel 
european pentru a crește continuu calitatea vieții comunității 
chitilene.

Sunt bucuros să vă anunț că 
luna aceasta am reușit să 
depunem la finanțare încă un 
proiect ambițios pe care ni-l 
propusesem pentru această 
etapă de accesare de fonduri 
europene: cel de extindere, 
modernizare și dezvoltare a 
sistemului de iluminat public 
din Chitila. Deblocarea de 
fonduri de peste 21 de 
miliarde lei de la Uniunea 
Europeană pe programele 
operaţionale europene ne-a 
permis să demarăm câteva 
noi etape de dezvoltare 
accelerată a oraşului nostru, 
fără să cheltuim din banii 
comunității. Am reușit să 
pregătim foarte bine 
documentația de accesare de 
fonduri pe Axa Prioritară 3, 
pentru modernizarea 
iluminatului public în toată 
Chitila, iar realizarea acestui 
proiect va contribui 
substanțial la creșterea 
confortului urban, a 
siguranței și a calității vieții 
cetățenilor. Proiectul prevede 
înlocuirea consolelor și 
lămpilor stradale existente 
acum (care sunt din cele cu 
vapori de sodiu, cu putere de 
70 W care nu se încadrează în 
normele de clasă europeană 
de iluminat) cu lămpi 
moderne, cu LED, care au 
durată de viață lungă și 
consum mult mai redus. În 

plus, noua rețea va avea 
puncte de aprindere cu 
telegestiune, care permit 
eficientizarea la maximum a 
consumului.

Avem în derulare și un alt 
proiect de extindere pentru 
rețeaua de camere de luat 
vederi din oraș. Acesta este în 
valoare de 500.000 de euro, 
finanțat printr-un credit și 
presupune montarea în 
intersecțiile importante din 
oraș a 74 de camere 
ultramodene care permit și 
identificarea numărului de 
înmatriculare auto, cu 
rețeaua de fibră optică 
introdusă în subteran. În 
plus, pregătim 
documentațiile tehnice și 
pentru aprobarea fondurilor 
pentru reabilitare termică a 

încă 12 blocuri de locuințe, pe 
lângă cele 10 a căror 
finanțare a fost aprobată.

Dragii mei,

Nu ne-am limitat însă doar la 
atât. Am inclus în proiect și 
extinderea și modernizarea 
rețelelor de iluminat stradal - 
care vor fi introduse în 
subteran - în Cartierele 
Tineret II și III și avem 
planuri pentru Șoseaua de 
Centură și strada Păcii, unde 
vrem să înlocuim rețeaua 
veche și să eliminăm stâlpii 
din șosea. De asemenea, am 
prevăzut extinderea 
sistemului de iluminat cu 
LED și în alte câteva zone, 
cum este Șoseaua Banatului - 
unde nu există iluminat 
public decât pe o parte a 
drumului, iar pietonal deloc - 
și unde vom face rețea nouă 
pe ambele părți ale drumului. 
Vrem totodată să extindem 
acest tip de iluminat cu LED 
în școlile, grădinițele și 
instituțiile publice din oraș, 
ceea ce ne va permite să 
eficientizăm costurile cu 
energia, acest tip de lămpi 
având un consum mult mai 
mic decât cele clasice și 
oferind în același timp o 
luminozitate mai puternică. 
Vor fi montate în total 1859 
de corpuri de iluminat cu 
LED. Pentru rețeaua nouă de 
pe Șoseaua Banatului și din 
cartierele II și III de Tineret 

se vor monta 392 de stâlpi 
metalici. Puterea instalată 
sistemului de iluminat public 
va fi de 83.144 kW, cu un 
consum anual de 357 MW, iar 
valoarea devizului general 
este de 4.600.000 de euro. 

Cu aceste proiecte am 
încheiat etapa organizării și 
depunerilor din acest an, 
urmând ca după aprobare să 
intrăm de la începutul anului 
viitor în procedura de 
execuție. Toate aceste 
proiecte de dezvoltare aflate 
în derulare vor crește cu 
siguranță calitatea vieții în 
oraș și în comunitatea 
noastră.

Cu drag, 

Despre toate acestea aștept să 
îmi transmiteţi părerile și 
preocupările voastre, direct 
pe adresa de e-mail:  
primar@primariachitila.ro 
sau la audiențele din fiecare 
marți.

Emilian Oprea

De vorbă cu primarul tău

Chitila Film Fest 2018 - un regal dedicat 
Două nopți de vară de neuitat pe malul lacului Chitila, cu filme de 
colecție, un concurs de scurtmetraje, peste 12 ore de proiecții în aer 
liber organizate excelent, un public minunat, un juriu cu nume mari 

Acestea au fost câteva repere ale 
celei de-a opta ediții a Festivalului 
de film în aer liber „Chitila Film 
Fest", unica manifestare artistică 
de acest fel din tot sudul țării, 
devenită deja o tradiție a Chitilei. 
Desfășurat pe 18 și 19 august, în 
superbul Parc Dendrologic al 
orașului, Film Fest, organizat de 
Sprint Media, în colaborare cu 
Fundația Pro Chitila și cu sprijinul 
Primăriei Chitila, a fost prezentat 
cu vervă și dedicație de cunoscuta 
jurnalistă chitileancă Paula Rusu 
și a oferit iubitorilor peliculelor de 
scurtmetraj și cinefililor 
împătimiți un regal artistic dedicat 
Centenarului Marii Uniri. Iubitorii 
de cinema au urmărit, în secțiunea 
concurs a Film Fest-ului, 
scurtmetrajele: „Chers Amis", 
„Cumulonimbus", „Purificare" 
„Scris/Nescris", „La limită", 
„Michelangelo şi „Alice", iar din 
juriul prezidat de criticul de film 

Irina Margareta Nistor, „doamna 
de aur a filmului", au mai făcut 
parte actorul Vasile Calofir și 
Cătălin Apostol, jurnalistul devenit 
regizor.
Pentru prima dată în cele opt 
ediții, „Chitila Film Fest" a 
desmnat două pelicule 
câștigătoare, „Scris/Nescris" – film 
românesc inspirat de o întâmplare 
reală, regizat de Adrian Silișteanu 
și „Michelangelo", pelicula unui 
dublu debut: cel al actorului 
Anghel Damian, trecut acum în 
spatele camerei și al Medeei 
Marinescu, care a jucat în 
premieră împreună cu fiul ei, 
Luca. Pe lângă filmele din 
competiție, publicul s-a delectat și 
cu câteva capodopere ale 
cinematografiei românești: 
ecranizările istorice „Ultima 
noapte de dragoste", „Ecaterina 
Teodoroiu", „Întunecare" și 
„Întoarcerea din iad", prilejuri de a 

Născută la 13 mai 1894 la Videni, a 
ajuns cercetașă în Corpul de 
Cercetași al Olteniei, printre 
primele active la nivel național. A 
devenit apoi asistentă medicală în 
zona frontului din Oltenia și a avut 
de îndurat multe privațiuni ca 
femeie, dorința ei de a se înrola în 
armată era văzută ca un gest de 
frondă față de normele și 
preceptele morale ale vremii. 
Dorința Ecaterinei Teodoroiu de a 
se înrola în armată s-a datorat și 
faptului că în familia ei s-a 
înregistrat o mare tragedie, cei 4 

frați ai ei murind în luptele din 
Primul Război Mondial. După 
îndelungi insistențe pe lângă 
generalul Ion Dragalina, i s-a 
aprobat înrolarea în divizia a 
doua, alături de fratele ei Nicolae. 
La 10 octombrie 1916 a participat 
în luptele de la Jiu și a fost luată 
prizonier la Cărbunești, însă a 
evadat și a continuat luptele la 
Filiași, unde a fost rănită a doua 
oară. S-a recuperat în spitalele din 
iși și București și a primit 
titulatura de „Eroina de la Jiu".
A fost decorată cu „Virtutea 

Știri

Sărbătorirea Bisericii Brâncovenilor 

Declarații de impunere 

16 august, ziua de după 
Adormirea Maicii Domnului, a 
fost cea în care chitilenii au 
sărbătorit hramul bisericii  
Sfinților Martiri Brâncoveni, 
ocrotitorii creștinilor din oraș. 
Slujba de hram, la care au 
participat un mare număr de 
cetățeni  a reamintit cumplita 

suferință a martirilor familiei 
Brâncoveanu, cei mai importanți 
mucenici ai Bisericii Ortodoxe 
Române, dar și istoria fascinantă 
a lăcașului de cult, ridicat de 
actualii preoți slujitori - Mihai și 
Dorin Voicu - sprijiniți de 
Primăria Chitila, chiar pe terenul 
ce a aparținut Brânvcovenilor.

Cercetășească" și, prin decret regal, cu 
Virtutea Militară clasa a doua, 
distincție ce îi va fi înmânată de însăși 
Regina Maria, odată cu gradul de 
sublocotenent. Refăcută, a revenit pe 
frontul de la Mărășești, în Regimentul 
43 Infanterie și în luptele de la 
Muncelu. În seara zilei de 22 August 
1917 a murit la datorie, în fruntea 
plutonului pe care îl comanda. În 1921 
a fost reînhumată la Târgu-Jiu, în 
Mausoleul din centrul orașului, iar 
drept recunoștință, casa părintească a 
devenit muzeu și Centrul Local de 
Cercetași îi poartă numele.

revedea câţiva dintre monştrii sacri 
ai filmului românesc, iar succesul 
deplin al festivalului a fost întregit 
de recitalul magic al cvartetului 
Anima, ce a cuprins muzică live, de 
film și a fost aplaudat minute în șir 
de cei prezenți.
„Sunt dintre cei care au fost 
prezenți la Chitila Film Fest încă 
din primii ani. Îmi amintesc de 
prima ediție care s-a desfășurat de 
cealaltă parte a lacului, „La Stejari", 
ne-a povestit „la cald" cunoscuta 
jurnalistă Paula Rusu, 
prezentatoarea inspirată și plină de 
vervă a evenimentului. „Ceea ce se 
întâmplă acum în Parcul 

Dendrologic e unul dintre cele mai 
frumoase evenimente urbane: filme 
de scurt metraj în competiție, lung-
metraje celebre în proiecții de 
noapte, un spațiu verde fabulos 
amenajat eco-friendly, unde poți sta 
pe iarbă (atât de rarisimă această 
permisiune în România) și intrarea 
liberă pentru toată lumea. Pentru 
mine a fost o onoare ca anul acesta 
să fiu gazda festivalului, să trec de 
pe baloții din gradene pe scena 

evenimentului. Onorată să fiu 
alături de membrii marcanți ai 
juriului: Irina Margareta Nistor, 
Vasile Calofir și Cătălin Apostol 
atunci când au decernat premiile. 
Apropo, dacă nu ați văzut pelicula 
de scurt-metraj „Scris/Nescris" care 
a câștigat trofeul Chitila Film Fest, 
căutați să îl vedeți. O să vă placă 
mult de tot. A fermecat toată 
audiența de la proiecție. A fost 
filmul la care am văzut oameni 
aplaudând în picioare. Nu vreau să 
închei fără a spune două vorbe 
despre organizatori, vreau să 
vorbesc în special despre Primăria 
Chitila. Mă bucur că festivalul a 
ajuns la a 8-a ediție, sper ca 
primarul Emilian Oprea, 
viceprimarul Costel Andrei și 
consiliul local să se ambiționeze să 
ducă festivalul la următoarea 
treaptă, cea de festival 
internațional. Până atunci, în 
calitate de locuitor al Chitilei, de 
acum cu acte în regulă, sunt 
mândră să văd festivalul crescând 
odată cu unul dintre cele mai 
frumoase parcuri publice ridicat pe 
locul unde capitala și-a vărsat 
molozul suferințelor după 
cutremurul din 1977. Pentru locul 
minunat dintre lacuri, pentru zona 
verde redată locuitorilor, pentru 
locul de joacă neprețuit care e aici, 
pentru un spațiu de picnic unic, le 
spun edililor de la Chitila: 
„Continuați așa, că faceți treabă 
bună!".

Eroi ai Războiului de Reîntregire Națională: Ecaterina Teodoroiu

Primăria Chitila a luat decizia să 
resemnalizeze trecerile de pietoni 
aflate pe Șoseaua de Centură, în 
dreptul localității Rudeni, pentru a 
diminua pericolele la care sunt 
expuși cetățenii ce traversează aici, 
din cauza vitezei mari a 

autovehiculelor. 
Astfel, trecerile de la intrare în 
Rudeni au fost dotate cu un sistem 
de lămpi solare pentru a le face mai 
vizibile pentru șoferi, de la distanțe 
mari, dimineața, în amurg și după 
lăsarea întunericului.

Buruiana numită ambrozie este cauza tot mai multor alergii. Planta 
extrem de periculoasă, invadează terenurile lăsate în paragină și poate 
provoca astm, eczeme şi dermatite, mai ales de la începutul lunii 
august, când apar primele inflorescenţe şi până la sfârşitul lunii 
septembrie. Intensitatea alergiilor şi a manifestărilor clinice creşte de 
la un sezon la altul, iar complicaţiile pot provoca astm, se poate ajunge 

la crize severe de sufocare şi uneori chiar apare pericolul de şoc 
anafilactic. Sunt frecvente complicaţiile de tip sinuzită, polipoză, 
favorizarea infecţiilor. Având în vedere prevederile Legii nr. 62 din 9 
martie 2018 privind combaterea acestei plante, din aprilie 2018, fiecare 
deținător de teren are obligația de a elimina această buruiană. Sunt 
prevăzute de asemenea şi amenzi: până la 10.000 de lei pentru 
persoanele fizice şi până la 50.000 de lei - pentru cele juridice.

Treceri de pietoni mai vizibile, la Rudeni

Persoanele fizice care dețin pe raza orașului Chitila spații nerezidențiale 
(cu altă destinație decât locuință) sau mixte (folosite atât în scop 
rezidențial, cât și nerezidențial) au avut obligația de depunere a 
declarației de impunere până la data de 31 mai 2016. Obligația de 
depunere a respectivei declarații au avut-o și persoanele fizice care dețin 

în proprietate spații la a căror adresă poștală este înregistrat un 
domiciliu fiscal al unui operator economic, chiar dacă acesta nu 
desfășoară la adresă nici o activitate economică. În cazul în care 
dețineți spații nerezidențiale sau mixte și nu v-ați îndeplinit obligația 
de declarare este necesar să depuneți la sediul Serviciului Impozite și 
Taxe din Șos Banatului nr. 109A formularul ITL 001, anexând 
documente justificative (contract închiriere, comodat etc). Formularul 
poate fi descarcat de pe site-ul: www.primariachitila.ro .

POLIȚIA LOCALĂ CHITILA - Comunicat:  

Eveniment



Chitila Open Tennis ediția a 3-a
Iubitorii sportului au prilejul, pentru al treilea an consecutiv, să se 
delecteze urmărind una dintre cele mai importante manifestări din 
calendarul ITF: turneul internațional Chitila Open Tennis. 

Eveniment

Cum caracterizezi 
participanții înscriși la 
această ediție? Sunt jucători 
mai tehnici, mai cunoscuți, 
mai imprevizibili?

Avem înscriși peste 60 de 
participanți, jucători 
profesioniști din 20 de țări 
ale lumii, care acoperă toate 
continentele. au venit 
jucători din Brazilia, 
Pakistan, Canada, Noua 
Zeelandă și chiar din 
Japonia.

Cum este Chitila Open trăit 
din interior, din postura de 
director?

La fiecare ediție de pană 
acum au fost jucători 
valoroși, anul trecut l-am 
avut chiar pe finalistul de la 
olimpiadă la proba de dublu, 
pe Florin Mergea, iar 

această cea de-a treia ediție 
nu se dezminte, sunt jucători 
cu potențial deosebit, cu 
palmares, sunt jucători de 
forță și sunt și jucători foarte 
tehnici.

Chitila Open este un turneu 
devenit deja tradițional și 
pentru a ajunge în acest 
punct s-au făcut sacrificii 
foarte mari, dar datorită unei 
echipe excelente de 
organizare din care am făcut 
parte și eu, am reușit cu 
zâmbetul pe buze să trecem 
de toate problemele apărute 
și să ne îndeplinim 
obiectivele propuse.

Câte țări și câți participant s-
au înscris la această ediție?

Spune-mi un secret: ce face 
Mihai Vanță când nu 
muncește la turnee?
Nu e nici un secret: 
muncește la alte turnee.

Răspunsul e simplu și este 
valabil la organizarea 

oricărui turneu ITF: 
provocarea cea mai mare 
este obținerea banilor de la 
sponsori.

Care sunt satisfacțiile unui 
director de turneu de acest 
nivel?

Chiar ești aici pe terenuri de 
dimineața până seara, cum 
se vorbește?

Care ți se pare cea mai 
mare provocare la 
organizarea unui astfel de 
turneu?

Chiar sunt aici de dimineață 
până seară, nu sunt doar 

vorbe. Directorul turneului 
este de fapt omul care ține 
sub control desfășurarea de 
forțe a unui eveniment 
sportiv de asemenea 
anvergură, este cel care 
leagă la un loc zecile de 
persoane implicate, de la 
jucători la arbitri și la staff-ul 
tehnic, din păcate însă, 
această muncă nu îi mai 
lasă prea mult timp pentru a 
urmări spectacolul 
extraordinar al meciurilor 
care, până acum cel puțin, 
sunt extrem de disputate.

Că reușim să-l ținem și că 
jucătorii sunt mulțumiți de 
calitatea turneului.

Sper că o să mă pot ocupa 
de secția de tenis a Clubului 
Chitila, mai sunt câteva 
lucruri de pus la punct, iar 
dacă mă voi ocupa, am în 

plan să aduc câteva noutăți 
și o să puteți scrie despre 
acestea în edițiile următoare 
ale ziarului.

Ai vreun meci din carieră pe 
care nu-l vei uita? Victoria la 
Ivanisevici, la Korda, la 
Borgmann? 

Ai organizat selecții ale 
copiilor ce se vor îndrepta 
către tenis în cadrul CS 
Chitila. Cum ți se par 
condițiile? Sunt condiții 
pentru a crește viitori 
campioni?

Te vei ocupa de secția de 
tenis a CS Chitila? Ai în 
vedere o serie de noutăți pe 
care le vei aduce din 
această poziție?

Am avut satisfacții și trăiri 
emoționale deosebite în 
meciurile față în față cu marii 
profesioniști ai rachetei. Am 
trăit și m-au consumat la 
maximum toate aceste 
meciuri de care spui, însă 
ele nu mi-au adus aceeași 
satisfacție ca meciurile 
jucate în Cupa Davis.

Condițiile de infrastructură 
pentru instruirea și 
pregătirea copiilor sunt 
excelente. De altfel, una 
dintre prioritățile conducerii 
C.S. Chitila este de a oferi 
tinerilor chitileni posibilitatea 
practicării sportului de masă  
iar infrastructura facilitează 
cu adevărat posibilitatea 
exprimării în planul 
performanței sportive. Avem 
dotările necesare pentru un 
număr de 60-70 de copii, din 
păcate sunt momentan doar 
25, însă sper ca odată cu 
începerea școlii să ajungem 
la numărul propus și sper să 
putem alege dintre ei pe 
viitoarea Simona Halep sau 
pe viitorul Ilie Năstase.

Desfășurat între 25 august 
și 2 septembrie la Baza 
Sportivă Chitila în condiţii 
de excepţie și în 
organizarea fără cusur a 
tânărului Club Sportiv 
Chitila în parteneriat cu 
Primăria Chitila și Fundația 
Pro Chitila, turneul este 
deschis profesioniștilor 
sportului alb și este înscris 
în Circuitul Pro al Federaţiei 
Internaţionale de Tenis 
masculin (ITF Men's Pro 
Circuit Tournament). 
Premiile totale ale turnelui 
sunt de 15.000 de dolari, iar 
pe tabloul competiției - atât 
la simplu, cât și la dublu - 
evoluează jucători din 
Brazilia, Statele Unite, Noua 
Zeelandă, Pakistan, Peru, 
Uruguay, Chile, Argentina, 
Japonia, Republica 
Moldova, Franţa, Cehia, 
Israel, Italia, Suedia, 
Spania, Anglia, Grecia şi, 
desigur, România. 
Sponsorul principal al 
turneului este Rădăcini, 
alături de: Acvatot, 
Autoklass, Țiriac Auto, 
Iridex Group, Dorna, Airflex 
Packaging și Casa 
Vânătorească.

Ce părere ai despre 
desfășurarea unui astfel de 
turneu aici, la Chitila?
Desfășurarea unui astfel de 
turneu în orașul Chitila este 
una benefică atât pentru 
locuitorii lui, iubitori de sport 
în general și de tenis în 
special, cât și pentru 
întreaga comunitate, care 
astfel se face cunoscută pe 
plan intern, dar și extern.

Cum a ajuns Chitila să 
găzduiască un turneu atât 
de important pe plan 
internațional?
Totul a început de la o idee 
a domnului primar, un mare 
iubitor de tenis, care într-o 
zi m-a întrebat dacă nu 
putem ține un turneu de 
anvergură în noua și 
frumoasă bază de tenis din 
oraș. Astfel, am dezvoltat 
această idee și am reușit să 
începem cu prima ediție din 
anul 2016. 

Până la închiderea ediției 
ziarului nostru turneul nu își 
desemnase încă 
câștigătorii, dar vom reveni 
cu detalii și declarații în 

numărul următor. Acum, l-
am provocat la o discuție 
despre Open-ul chitilean - 
unicul de acest fel din 
județul Ilfov - precum și 
despre performanțele și 
viitorul sportului alb în 
Chitila, pe directorul 
turneului, cunoscutul 
tenismen Mihai Vanță:

„Am mers la un interviu la 
Mariott pentru sala lor de 
fitness, dar omul mi-a oferit 
un post de bucătar acolo. 
Inițial am ezitat: ce aveau 
fotbalul și sportul, în 
general, cu gastronomia? - și 
am zis „nu", dar apoi am 
acceptat și uite așa a început 
aventura mea în bucătărie. 
Oamenii au fost răbdători, 
mi-au arătat totul cum se 
face și ușor ușor am început 
să prind drag și să îmi placă 
ce fac, cu toate că eram 
puțini pe tură și făceam toți 
cam de toate". Tentat însă de 
promisiunea unei slujbe 
superplătite în Anglia, 
Andrei decide să plece de la 
Mariott și… rămâne fără 
nimic, fiindcă slujba de vis s-
a dovedit o păcăleală. „Am 
încercat să revin la sport 
(jucasem fotbal de 

performanță în copilărie, 
dar din cauza unor 
accidentări a trebuit să 
renunț) și am jucat în liga a 
5-a unde și urma să mă 
angajez ca antrenor. 
Uitasem complet de 
bucătărie și mă întorsesem 
la vechea „iubire", fotbalul, 
dar după puțin timp, 
pasiunea gastronomică nu 
mi-a dat pace și am ajuns 
întâi la un restaurant high 
class și apoi la Hilton. La 
primul era specific 
românesc, iar eu fiind 
specializat pe italian mi s-a 
părut dificil la început - cu 
toate că lucrasem la un flux 
mare și preparate foarte 
bune și spectaculoase la 
Marriott - dar foarte repede 
am început să îmi dau 
drumul și aici la mână și am 
devenit din ce în ce mai bun. 
La un moment dat am trecut 
la partea de „rece" cum se 
spune, unde făceam și 
deserturi. Aici s-a reaprins 
flacăra unei pasiuni uitate, 
am pornit să învăț și să 
asimilez cât mai multe 
despre deserturi și 
prepararea lor. Și am decis 
să urmez în paralel (lucram 
de dimineață până la 12 
noaptea, iar a doua zi mă 
trezeam la ora 6 ca să ajung 
la practică la cursuri) și o 
supraspecializare de patiser-
cofetar.

mai mult de o mie de reţete 
pe care „aproape le visează" 
și aproape o sută de „invenţii 
gastronomice".

Acum, lucrând la Hilton, 
Andrei spune că este locul 

unde se simte împlinit, iar 
pasiunea pentru patiserie 
speră că îi va aduce o carieră 
spectaculoasă. „Este ceva 
extraordinar pentru mine, 
de parcă m-am născut a 
doua oară. Îmi descopăr 
mereu noi abilități și fac 
acest lucru cu mare plăcere, 
tot timpul liber studiez 
tehnicile patiserilor francezi 
și nu numai. Simt că pentru 
asta sunt făcut și primesc 
foarte multe aprecieri de la 
mari chef-i patiseri. Într-un 
cuvânt, sunt mai mult decât 
împlinit lucrând aici și cred 
că acestea sunt cele mai 
fericite momente din viața 
mea. Poate că alții se leagă 
de lucruri materiale, dar eu 
simt că acesta e drumul 
meu, iar pasiunea împlinită 
mă face cel mai fericit".

Creatorul de deserturi 
Este oare posibil să redescoperi o pasiune din copilărie și să o 
transformi într-o profesie fascinantă? Povestea de succes, cu aer de 
aventură, a chitileanului devenit „chef patiser" la Hilton, creator al 
unor unicate dulci la care nu acceptă nici un compromis în privinţa 
gustului, demonstrează că da.

Interesul tânărului „chef" 
Andrei Stănescu pentru 
„gastronomia dulce" s-a 
născut pe la vârsta de 7-8 
ani, deşi recunoaşte faptul 
că prăjiturile erau pentru 
el, la vremea aceea, doar o 
curiozitate, care a devenit 
apoi un hobby. Viaţa lui de 
până acum aduce cu 
scenariul unui film de 
aventuri: copil crescut „cu 
cheia de gât", gătea ca să-și 
impresioneze părinții, 
seara când veneau de la 
serviciu. „Mai mult chestii 
simpluțe, deși complexe 
pentru vârsta mea: negresă 
de post, plăcinte, clătite și 
salam de biscuiți". Dar 
deserturile lui au fost atât 
de apreciate încât, o bună 
bucată de vreme erau 
nelipsite de la evenimentele 
din familie și dintre 

prieteni. După liceu, când 
un fost coleg i-a vorbit 
despre un curs de „chef-i" 
finanțat cu fonduri 
europene, a ezitat fiindcă îl 
atrăgea mai mult o carieră 
sportivă. Dar și-a spus: de 
ce nu? Și viața sa a pornit 
să se schimbe: „Am fost 
antrenor de fotbal patru ani 
de zile, antrenam copii cu 
vârste între 4 și 16 ani fără 
să câștig cine știe ce, iar în 
paralel urmam cursuri de 
maseur sportiv, cochetând 
cu ideea unei meserii în 
fotbal. Ambiţios, 
autodidact şi căutător 
neobosit plin de talent, 
Andrei și-a clădit o carieră 
la celebrele Mariott și 
Hilton, două dintre cele 
mai cunoscute restaurante 
din lume, s-a specializat în 
cofetărie-patiserie și are 

Poveste de succes

Coca Popescu, la al zecelea volum de versuri

Îndrăgita poetă Coca Popescu, cea 
mai premiată creatoare literară a 
Chitilei, își va lansa cel de-al 
zecelea volum de versuri: „O 
noapte și câțiva pași", apărut la 
editura Detectiv literar. Volumul - 
o explozie de răbufniri din suflet 
în versuri ample, bogate, cizelate 
până la perfect, ce te poartă într-o 
lume a viselor căutându-și 
împlinirea - confirmă încă o dată 
talentul sensibilei creatoare, 

pornită pe un drum al frumosului, 
de mână cu poezia. „Între 
coperţile celor 10 volume sunt 
poveşti de viaţă filtrate prin suflet, 
care cu timpul au devenit Poezie. 
Transparenţa și felul în care am 
tresărit pentru fiecare cuvânt scris 
nu au fost întâmplătoare. În 
fiecare volum am scris poeme 
dedicate bunicii mele, căci 
datorită ei exist. A fost cea mai 
frumoasă dintre femei, pentru că 

ea, bunica, a fost îngerul meu 
păzitor. De fiecare dată am 
mulţumit celor care au crezut în 
mine: fiicelor mele, prietenilor, 
sponsorilor, fără de care nu aş fi 
reuşit să împlinesc atâtea visuri. 
Astăzi le mulţumesc cititorilor. 
Prin versurile scăldate în 
sinceritate şi emoţie îi provoc să 
vâslească alături de mine, 
descoperindu-mă", a mărturisit 
delicata poetesă chitileancă.



Chitila Open Tennis ediția a 3-a
Iubitorii sportului au prilejul, pentru al treilea an consecutiv, să se 
delecteze urmărind una dintre cele mai importante manifestări din 
calendarul ITF: turneul internațional Chitila Open Tennis. 

Eveniment

Cum caracterizezi 
participanții înscriși la 
această ediție? Sunt jucători 
mai tehnici, mai cunoscuți, 
mai imprevizibili?

Avem înscriși peste 60 de 
participanți, jucători 
profesioniști din 20 de țări 
ale lumii, care acoperă toate 
continentele. au venit 
jucători din Brazilia, 
Pakistan, Canada, Noua 
Zeelandă și chiar din 
Japonia.

Cum este Chitila Open trăit 
din interior, din postura de 
director?

La fiecare ediție de pană 
acum au fost jucători 
valoroși, anul trecut l-am 
avut chiar pe finalistul de la 
olimpiadă la proba de dublu, 
pe Florin Mergea, iar 

această cea de-a treia ediție 
nu se dezminte, sunt jucători 
cu potențial deosebit, cu 
palmares, sunt jucători de 
forță și sunt și jucători foarte 
tehnici.

Chitila Open este un turneu 
devenit deja tradițional și 
pentru a ajunge în acest 
punct s-au făcut sacrificii 
foarte mari, dar datorită unei 
echipe excelente de 
organizare din care am făcut 
parte și eu, am reușit cu 
zâmbetul pe buze să trecem 
de toate problemele apărute 
și să ne îndeplinim 
obiectivele propuse.

Câte țări și câți participant s-
au înscris la această ediție?

Spune-mi un secret: ce face 
Mihai Vanță când nu 
muncește la turnee?
Nu e nici un secret: 
muncește la alte turnee.

Răspunsul e simplu și este 
valabil la organizarea 

oricărui turneu ITF: 
provocarea cea mai mare 
este obținerea banilor de la 
sponsori.

Care sunt satisfacțiile unui 
director de turneu de acest 
nivel?

Chiar ești aici pe terenuri de 
dimineața până seara, cum 
se vorbește?

Care ți se pare cea mai 
mare provocare la 
organizarea unui astfel de 
turneu?

Chiar sunt aici de dimineață 
până seară, nu sunt doar 

vorbe. Directorul turneului 
este de fapt omul care ține 
sub control desfășurarea de 
forțe a unui eveniment 
sportiv de asemenea 
anvergură, este cel care 
leagă la un loc zecile de 
persoane implicate, de la 
jucători la arbitri și la staff-ul 
tehnic, din păcate însă, 
această muncă nu îi mai 
lasă prea mult timp pentru a 
urmări spectacolul 
extraordinar al meciurilor 
care, până acum cel puțin, 
sunt extrem de disputate.

Că reușim să-l ținem și că 
jucătorii sunt mulțumiți de 
calitatea turneului.

Sper că o să mă pot ocupa 
de secția de tenis a Clubului 
Chitila, mai sunt câteva 
lucruri de pus la punct, iar 
dacă mă voi ocupa, am în 

plan să aduc câteva noutăți 
și o să puteți scrie despre 
acestea în edițiile următoare 
ale ziarului.

Ai vreun meci din carieră pe 
care nu-l vei uita? Victoria la 
Ivanisevici, la Korda, la 
Borgmann? 

Ai organizat selecții ale 
copiilor ce se vor îndrepta 
către tenis în cadrul CS 
Chitila. Cum ți se par 
condițiile? Sunt condiții 
pentru a crește viitori 
campioni?

Te vei ocupa de secția de 
tenis a CS Chitila? Ai în 
vedere o serie de noutăți pe 
care le vei aduce din 
această poziție?

Am avut satisfacții și trăiri 
emoționale deosebite în 
meciurile față în față cu marii 
profesioniști ai rachetei. Am 
trăit și m-au consumat la 
maximum toate aceste 
meciuri de care spui, însă 
ele nu mi-au adus aceeași 
satisfacție ca meciurile 
jucate în Cupa Davis.

Condițiile de infrastructură 
pentru instruirea și 
pregătirea copiilor sunt 
excelente. De altfel, una 
dintre prioritățile conducerii 
C.S. Chitila este de a oferi 
tinerilor chitileni posibilitatea 
practicării sportului de masă  
iar infrastructura facilitează 
cu adevărat posibilitatea 
exprimării în planul 
performanței sportive. Avem 
dotările necesare pentru un 
număr de 60-70 de copii, din 
păcate sunt momentan doar 
25, însă sper ca odată cu 
începerea școlii să ajungem 
la numărul propus și sper să 
putem alege dintre ei pe 
viitoarea Simona Halep sau 
pe viitorul Ilie Năstase.

Desfășurat între 25 august 
și 2 septembrie la Baza 
Sportivă Chitila în condiţii 
de excepţie și în 
organizarea fără cusur a 
tânărului Club Sportiv 
Chitila în parteneriat cu 
Primăria Chitila și Fundația 
Pro Chitila, turneul este 
deschis profesioniștilor 
sportului alb și este înscris 
în Circuitul Pro al Federaţiei 
Internaţionale de Tenis 
masculin (ITF Men's Pro 
Circuit Tournament). 
Premiile totale ale turnelui 
sunt de 15.000 de dolari, iar 
pe tabloul competiției - atât 
la simplu, cât și la dublu - 
evoluează jucători din 
Brazilia, Statele Unite, Noua 
Zeelandă, Pakistan, Peru, 
Uruguay, Chile, Argentina, 
Japonia, Republica 
Moldova, Franţa, Cehia, 
Israel, Italia, Suedia, 
Spania, Anglia, Grecia şi, 
desigur, România. 
Sponsorul principal al 
turneului este Rădăcini, 
alături de: Acvatot, 
Autoklass, Țiriac Auto, 
Iridex Group, Dorna, Airflex 
Packaging și Casa 
Vânătorească.

Ce părere ai despre 
desfășurarea unui astfel de 
turneu aici, la Chitila?
Desfășurarea unui astfel de 
turneu în orașul Chitila este 
una benefică atât pentru 
locuitorii lui, iubitori de sport 
în general și de tenis în 
special, cât și pentru 
întreaga comunitate, care 
astfel se face cunoscută pe 
plan intern, dar și extern.

Cum a ajuns Chitila să 
găzduiască un turneu atât 
de important pe plan 
internațional?
Totul a început de la o idee 
a domnului primar, un mare 
iubitor de tenis, care într-o 
zi m-a întrebat dacă nu 
putem ține un turneu de 
anvergură în noua și 
frumoasă bază de tenis din 
oraș. Astfel, am dezvoltat 
această idee și am reușit să 
începem cu prima ediție din 
anul 2016. 

Până la închiderea ediției 
ziarului nostru turneul nu își 
desemnase încă 
câștigătorii, dar vom reveni 
cu detalii și declarații în 

numărul următor. Acum, l-
am provocat la o discuție 
despre Open-ul chitilean - 
unicul de acest fel din 
județul Ilfov - precum și 
despre performanțele și 
viitorul sportului alb în 
Chitila, pe directorul 
turneului, cunoscutul 
tenismen Mihai Vanță:

„Am mers la un interviu la 
Mariott pentru sala lor de 
fitness, dar omul mi-a oferit 
un post de bucătar acolo. 
Inițial am ezitat: ce aveau 
fotbalul și sportul, în 
general, cu gastronomia? - și 
am zis „nu", dar apoi am 
acceptat și uite așa a început 
aventura mea în bucătărie. 
Oamenii au fost răbdători, 
mi-au arătat totul cum se 
face și ușor ușor am început 
să prind drag și să îmi placă 
ce fac, cu toate că eram 
puțini pe tură și făceam toți 
cam de toate". Tentat însă de 
promisiunea unei slujbe 
superplătite în Anglia, 
Andrei decide să plece de la 
Mariott și… rămâne fără 
nimic, fiindcă slujba de vis s-
a dovedit o păcăleală. „Am 
încercat să revin la sport 
(jucasem fotbal de 

performanță în copilărie, 
dar din cauza unor 
accidentări a trebuit să 
renunț) și am jucat în liga a 
5-a unde și urma să mă 
angajez ca antrenor. 
Uitasem complet de 
bucătărie și mă întorsesem 
la vechea „iubire", fotbalul, 
dar după puțin timp, 
pasiunea gastronomică nu 
mi-a dat pace și am ajuns 
întâi la un restaurant high 
class și apoi la Hilton. La 
primul era specific 
românesc, iar eu fiind 
specializat pe italian mi s-a 
părut dificil la început - cu 
toate că lucrasem la un flux 
mare și preparate foarte 
bune și spectaculoase la 
Marriott - dar foarte repede 
am început să îmi dau 
drumul și aici la mână și am 
devenit din ce în ce mai bun. 
La un moment dat am trecut 
la partea de „rece" cum se 
spune, unde făceam și 
deserturi. Aici s-a reaprins 
flacăra unei pasiuni uitate, 
am pornit să învăț și să 
asimilez cât mai multe 
despre deserturi și 
prepararea lor. Și am decis 
să urmez în paralel (lucram 
de dimineață până la 12 
noaptea, iar a doua zi mă 
trezeam la ora 6 ca să ajung 
la practică la cursuri) și o 
supraspecializare de patiser-
cofetar.

mai mult de o mie de reţete 
pe care „aproape le visează" 
și aproape o sută de „invenţii 
gastronomice".

Acum, lucrând la Hilton, 
Andrei spune că este locul 

unde se simte împlinit, iar 
pasiunea pentru patiserie 
speră că îi va aduce o carieră 
spectaculoasă. „Este ceva 
extraordinar pentru mine, 
de parcă m-am născut a 
doua oară. Îmi descopăr 
mereu noi abilități și fac 
acest lucru cu mare plăcere, 
tot timpul liber studiez 
tehnicile patiserilor francezi 
și nu numai. Simt că pentru 
asta sunt făcut și primesc 
foarte multe aprecieri de la 
mari chef-i patiseri. Într-un 
cuvânt, sunt mai mult decât 
împlinit lucrând aici și cred 
că acestea sunt cele mai 
fericite momente din viața 
mea. Poate că alții se leagă 
de lucruri materiale, dar eu 
simt că acesta e drumul 
meu, iar pasiunea împlinită 
mă face cel mai fericit".

Creatorul de deserturi 
Este oare posibil să redescoperi o pasiune din copilărie și să o 
transformi într-o profesie fascinantă? Povestea de succes, cu aer de 
aventură, a chitileanului devenit „chef patiser" la Hilton, creator al 
unor unicate dulci la care nu acceptă nici un compromis în privinţa 
gustului, demonstrează că da.

Interesul tânărului „chef" 
Andrei Stănescu pentru 
„gastronomia dulce" s-a 
născut pe la vârsta de 7-8 
ani, deşi recunoaşte faptul 
că prăjiturile erau pentru 
el, la vremea aceea, doar o 
curiozitate, care a devenit 
apoi un hobby. Viaţa lui de 
până acum aduce cu 
scenariul unui film de 
aventuri: copil crescut „cu 
cheia de gât", gătea ca să-și 
impresioneze părinții, 
seara când veneau de la 
serviciu. „Mai mult chestii 
simpluțe, deși complexe 
pentru vârsta mea: negresă 
de post, plăcinte, clătite și 
salam de biscuiți". Dar 
deserturile lui au fost atât 
de apreciate încât, o bună 
bucată de vreme erau 
nelipsite de la evenimentele 
din familie și dintre 

prieteni. După liceu, când 
un fost coleg i-a vorbit 
despre un curs de „chef-i" 
finanțat cu fonduri 
europene, a ezitat fiindcă îl 
atrăgea mai mult o carieră 
sportivă. Dar și-a spus: de 
ce nu? Și viața sa a pornit 
să se schimbe: „Am fost 
antrenor de fotbal patru ani 
de zile, antrenam copii cu 
vârste între 4 și 16 ani fără 
să câștig cine știe ce, iar în 
paralel urmam cursuri de 
maseur sportiv, cochetând 
cu ideea unei meserii în 
fotbal. Ambiţios, 
autodidact şi căutător 
neobosit plin de talent, 
Andrei și-a clădit o carieră 
la celebrele Mariott și 
Hilton, două dintre cele 
mai cunoscute restaurante 
din lume, s-a specializat în 
cofetărie-patiserie și are 

Poveste de succes

Coca Popescu, la al zecelea volum de versuri

Îndrăgita poetă Coca Popescu, cea 
mai premiată creatoare literară a 
Chitilei, își va lansa cel de-al 
zecelea volum de versuri: „O 
noapte și câțiva pași", apărut la 
editura Detectiv literar. Volumul - 
o explozie de răbufniri din suflet 
în versuri ample, bogate, cizelate 
până la perfect, ce te poartă într-o 
lume a viselor căutându-și 
împlinirea - confirmă încă o dată 
talentul sensibilei creatoare, 

pornită pe un drum al frumosului, 
de mână cu poezia. „Între 
coperţile celor 10 volume sunt 
poveşti de viaţă filtrate prin suflet, 
care cu timpul au devenit Poezie. 
Transparenţa și felul în care am 
tresărit pentru fiecare cuvânt scris 
nu au fost întâmplătoare. În 
fiecare volum am scris poeme 
dedicate bunicii mele, căci 
datorită ei exist. A fost cea mai 
frumoasă dintre femei, pentru că 

ea, bunica, a fost îngerul meu 
păzitor. De fiecare dată am 
mulţumit celor care au crezut în 
mine: fiicelor mele, prietenilor, 
sponsorilor, fără de care nu aş fi 
reuşit să împlinesc atâtea visuri. 
Astăzi le mulţumesc cititorilor. 
Prin versurile scăldate în 
sinceritate şi emoţie îi provoc să 
vâslească alături de mine, 
descoperindu-mă", a mărturisit 
delicata poetesă chitileancă.



Sprijin pentru frații de peste Prut 
La început de august, o delegație a Consiliului Local Chitila, 
condusă de primarul Emilian Oprea, a participat la o ședință 
comună cu Consiliul Local Costești din Republica Moldova.

Primarul Emilian Oprea a lansat 
invitația Consiliului Local Costești 
la o ședința comună la Chitila, 
precum și invitația pentru 
Ansamblul „Haiducii" de a susține o 

reprezentație artistică la „Zilele 
Chitilei" 2018, toate aceste acțiuni 
urmând să strângă legăturile 
frățești dintre Chitila și Costești (a 
consemnat prof. Dragoș Ghinea, 
Școala Gimnazială „Ion Vișoiu").

Aici, primarul Costeștiului, Natalia 
Petrea, a prezentat un raport de 
activitate pe ultimii doi ani și s-a 
referit la programul de reabilitare a 
infrastructurii din Costești: 
asfaltarea străzilor, drenarea apelor 
pluviale, sistem de canalizare și 
epurarea apelor uzate, reabilitarea 
Casei de Cultură Costești, 
reabilitarea și modernizarea școlilor 
și liceelor, construcția unei noi 
grădinițe. Din păcate însă, toate 
aceste proiecte nu sunt sprijinte de 
Guvernul de la Chișinău, iar efortul 
financiar cade în totalitate pe 
umerii primăriei Costești și a 
cetățenilor (75% din banii pentru 
investiții îi procură Primăria, iar 

25% locuitorii). Primarul Emilian 
Oprea a făcut o propunere de 
sprijin din partea orașului Chitila 
pentru dezvoltarea infrastructurii 
Costeștiului, sprijin constând în 
950 de lămpi de iluminat complet 
utilate și o centrală termică pentru 
liceul din Costești, la care se va 
adăuga și asistența tehnică de 
specialitate în elaborarea și 
proiectarea unor investiți cu 
finanțare europeană, fiind cunoscut 
faptul că Chitila este campioană a 
județului Ilfov în atragerea de 
fonduri UE.
Primarul Natalia Petrea și 
consilierii din Costești au adresat 
delegației chitilene întrebări despre 

performanțele localității noastre în 
atragerea acestor fonduri care au 
dus la dezvoltarea durabilă și 
armonioasă a orașului. Delegația 
din Chitila a fost invitată să viziteze 
două obiective importante pentru 
economia regională a Republicii 
Moldova: depozitul frigorific de la 
Costești, construit din fonduri 
europene și Complexul Viticol de la 
Mileștii Mici, intrat în Cartea 
Recordurilor drept cel mai vast 
complex viticol subteran cu 200 de 
km de galerii, din care 55 km sunt 
vizitabili.

O vacanță cu educație
și distracție 

În perioada vacanței de vară, elevii Școlii Gimnaziale „Prof. Ion 
Vișoiu" au participat la o serie de tabere educative și distractive, cu 
activități concepute special pentru ei de profesorii coordonatori.

O frumoasă inițiativă a Clubului 
Sportiv Chitila, destinată celor 
mai mici chitileni, a fost dusă la 
bun sfârșit zilele trecute 
aducând bucurie în rândul 
tuturor, copii și adulți. 

Darurile colorate au fost primite 
cu chiote de bucurie, iar 
organizatorii au fost răsplătiți cu 
chipurile pline de zâmbet ale 
micuților.

Cei de la C.S. Chitila, împreună 
cu voluntarii Fundației Pro 
Chitila și cei ai organizației 
Tineretului Liberal, au oferit o 
mulțime de jucării și reviste de 
colorat copiilor aflați la locul de 
joacă din parcul „Regina Maria" 
din Chitila. 

Daruri colorate pentru 
copiii din parcul Regina Maria

Ce frumoasă e Chitila

Start la educație

Trofee și amintiri de 
vacanță pentru cei mici

Înscrierile pentru anul școlar 
2018-2019 s-au încheiat la 
Grădinița Voinicel, conform 
metodologiei aprobate de MEN. 
Astfel, 330 de preșcolari vor 
desfășura, începând din 
septembrie 2018, programe 
educaționale în cele două sedii 

din orașul Chitila: 150 de copii la 
Voinicel și 180 de copii la Voinicel 
nr. 2. Primăria Chitila sprijină 
lucrările necesare pentru ca, în 
timp util, copiii să pășească, cu 
mari emoții și multă nerăbdare, 
pragul unor grădinițe conforme 
standardelor educaționale.

Anul acesta școala începe mai 
devreme decât eram obișnuiți. 
Prima zi de școală este 10 
septembrie, nu 15 ca de obicei, 
vacanța de iarnă va începe cu trei 
zile înaintea Crăciunului, iar cea 
de vară pe 14 iunie. Iată structura 
anului școlar 2018-2019: 
Cursurile noului an încep luni, 10 
septembrie și însumează 34 de 
săptămâni astfel: 10 sept - 01 feb 
semestrul I, 22 dec - 13 ian 
vacanța de iarnă, 02 feb - 10 feb 
vacanța intersemestrială, 20 apr - 
5 mai vacanța de primăvară, 11 

feb - 14 iunie semestrul al II-lea. 
Suplimentar, clasele din 
învățământul primar și grupele 
din învățământul preșcolar 
beneficiază de vacanță în 
săptămâna 27 octombrie - 4 
noiembrie.
Pentru clasa a VIII-a, anul școlar 
se încheie în data de 7 iunie 2019. 
Programul „Școala altfel" durează 
5 zile consecutive lucrătoare și se 
derulează în perioada 1 octombrie 
2018 - 31 mai 2019, pe baza unei 
planificări ce rămâne la decizia 
școlii.

Graficul activităților extrașcolare 
ale vacanței a mai inclus taberele 
de la Fundata (profesori 
coordonatori: Stancu Mihaela, 
Călin Elena si Sorop Gabriela), cea 
socio-cultural-sportivă de la 
Bascov (coordinator prof. Gîrleanu 

Astfel, elevii clasei a IV-a B și cei 
mici de la Clasa Pegătitoare A au 
mers în tabăra de la Păltiniș, acolo 
unde vizitele locurilor interesante, 
jocurile, dezvoltarea imaginației, 
aventura în natură și relaxarea au 
fost cuvintele de ordine. Copiii 
coordonați de prof. Natalia Rotaru 
și Grigore Violeta au vizitat orașul 
Sibiu, Planetariul din Pitești, au 
mers la Zoo, la Bâlea Lac, la 
Schitul Păltiniș și la Mânăstirea 
Cozia, s-au distrat la Parcul de 

Aventură Arka, au mers în excursie 
la cetățile Alba Carolina și Făgăraș 
și au vizitat Castelul de lut din 
Valea Zânelor, Muzeul de icoane 
pe sticlă de la Sibiel si Muzeul 
Badea Cârțan.

Marian), și cea de la Bughea de Jos 
unde elevi ai claselor primare au 

fost coordonați de prof. Gheorghe 
Gabriela și Bonci Mirela. 

Anul acesta școala începe mai 
devreme decât eram obișnuiți. 
Prima zi de școală este 10 
septembrie, nu 15 ca de obicei, 
vacanța de iarnă va începe cu trei 
zile înaintea Crăciunului, iar cea de 
vară pe 14 iunie. Iată structura 
anului școlar 2018-2019: 
Cursurile noului an încep luni, 10 
septembrie și însumează 34 de 
săptămâni astfel: 10 sept - 01 feb 
semestrul I, 22 dec - 13 ian vacanța 
de iarnă, 02 feb - 10 feb vacanța 
intersemestrială, 20 apr - 5 mai 

vacanța de primăvară, 11 feb - 14 
iunie semestrul al II-lea. 
Suplimentar, clasele din 
învățământul primar și grupele din 
învățământul preșcolar beneficiază 
de vacanță în săptămâna 27 
octombrie - 4 noiembrie.
Pentru clasa a VIII-a, anul școlar se 
încheie în data de 7 iunie 2019. 
Programul „Școala altfel" durează 5 
zile consecutive lucrătoare și se 
derulează în perioada 1 octombrie 
2018 - 31 mai 2019, pe baza unei 
planificări la decizia școlii.

Cursurile încep pe 10 septembrie



Sprijin pentru frații de peste Prut 
La început de august, o delegație a Consiliului Local Chitila, 
condusă de primarul Emilian Oprea, a participat la o ședință 
comună cu Consiliul Local Costești din Republica Moldova.

Primarul Emilian Oprea a lansat 
invitația Consiliului Local Costești 
la o ședința comună la Chitila, 
precum și invitația pentru 
Ansamblul „Haiducii" de a susține o 

reprezentație artistică la „Zilele 
Chitilei" 2018, toate aceste acțiuni 
urmând să strângă legăturile 
frățești dintre Chitila și Costești (a 
consemnat prof. Dragoș Ghinea, 
Școala Gimnazială „Ion Vișoiu").

Aici, primarul Costeștiului, Natalia 
Petrea, a prezentat un raport de 
activitate pe ultimii doi ani și s-a 
referit la programul de reabilitare a 
infrastructurii din Costești: 
asfaltarea străzilor, drenarea apelor 
pluviale, sistem de canalizare și 
epurarea apelor uzate, reabilitarea 
Casei de Cultură Costești, 
reabilitarea și modernizarea școlilor 
și liceelor, construcția unei noi 
grădinițe. Din păcate însă, toate 
aceste proiecte nu sunt sprijinte de 
Guvernul de la Chișinău, iar efortul 
financiar cade în totalitate pe 
umerii primăriei Costești și a 
cetățenilor (75% din banii pentru 
investiții îi procură Primăria, iar 

25% locuitorii). Primarul Emilian 
Oprea a făcut o propunere de 
sprijin din partea orașului Chitila 
pentru dezvoltarea infrastructurii 
Costeștiului, sprijin constând în 
950 de lămpi de iluminat complet 
utilate și o centrală termică pentru 
liceul din Costești, la care se va 
adăuga și asistența tehnică de 
specialitate în elaborarea și 
proiectarea unor investiți cu 
finanțare europeană, fiind cunoscut 
faptul că Chitila este campioană a 
județului Ilfov în atragerea de 
fonduri UE.
Primarul Natalia Petrea și 
consilierii din Costești au adresat 
delegației chitilene întrebări despre 

performanțele localității noastre în 
atragerea acestor fonduri care au 
dus la dezvoltarea durabilă și 
armonioasă a orașului. Delegația 
din Chitila a fost invitată să viziteze 
două obiective importante pentru 
economia regională a Republicii 
Moldova: depozitul frigorific de la 
Costești, construit din fonduri 
europene și Complexul Viticol de la 
Mileștii Mici, intrat în Cartea 
Recordurilor drept cel mai vast 
complex viticol subteran cu 200 de 
km de galerii, din care 55 km sunt 
vizitabili.

O vacanță cu educație
și distracție 

În perioada vacanței de vară, elevii Școlii Gimnaziale „Prof. Ion 
Vișoiu" au participat la o serie de tabere educative și distractive, cu 
activități concepute special pentru ei de profesorii coordonatori.

O frumoasă inițiativă a Clubului 
Sportiv Chitila, destinată celor 
mai mici chitileni, a fost dusă la 
bun sfârșit zilele trecute 
aducând bucurie în rândul 
tuturor, copii și adulți. 

Darurile colorate au fost primite 
cu chiote de bucurie, iar 
organizatorii au fost răsplătiți cu 
chipurile pline de zâmbet ale 
micuților.

Cei de la C.S. Chitila, împreună 
cu voluntarii Fundației Pro 
Chitila și cei ai organizației 
Tineretului Liberal, au oferit o 
mulțime de jucării și reviste de 
colorat copiilor aflați la locul de 
joacă din parcul „Regina Maria" 
din Chitila. 

Daruri colorate pentru 
copiii din parcul Regina Maria

Ce frumoasă e Chitila

Start la educație

Trofee și amintiri de 
vacanță pentru cei mici

Înscrierile pentru anul școlar 
2018-2019 s-au încheiat la 
Grădinița Voinicel, conform 
metodologiei aprobate de MEN. 
Astfel, 330 de preșcolari vor 
desfășura, începând din 
septembrie 2018, programe 
educaționale în cele două sedii 

din orașul Chitila: 150 de copii la 
Voinicel și 180 de copii la Voinicel 
nr. 2. Primăria Chitila sprijină 
lucrările necesare pentru ca, în 
timp util, copiii să pășească, cu 
mari emoții și multă nerăbdare, 
pragul unor grădinițe conforme 
standardelor educaționale.

Anul acesta școala începe mai 
devreme decât eram obișnuiți. 
Prima zi de școală este 10 
septembrie, nu 15 ca de obicei, 
vacanța de iarnă va începe cu trei 
zile înaintea Crăciunului, iar cea 
de vară pe 14 iunie. Iată structura 
anului școlar 2018-2019: 
Cursurile noului an încep luni, 10 
septembrie și însumează 34 de 
săptămâni astfel: 10 sept - 01 feb 
semestrul I, 22 dec - 13 ian 
vacanța de iarnă, 02 feb - 10 feb 
vacanța intersemestrială, 20 apr - 
5 mai vacanța de primăvară, 11 

feb - 14 iunie semestrul al II-lea. 
Suplimentar, clasele din 
învățământul primar și grupele 
din învățământul preșcolar 
beneficiază de vacanță în 
săptămâna 27 octombrie - 4 
noiembrie.
Pentru clasa a VIII-a, anul școlar 
se încheie în data de 7 iunie 2019. 
Programul „Școala altfel" durează 
5 zile consecutive lucrătoare și se 
derulează în perioada 1 octombrie 
2018 - 31 mai 2019, pe baza unei 
planificări ce rămâne la decizia 
școlii.

Graficul activităților extrașcolare 
ale vacanței a mai inclus taberele 
de la Fundata (profesori 
coordonatori: Stancu Mihaela, 
Călin Elena si Sorop Gabriela), cea 
socio-cultural-sportivă de la 
Bascov (coordinator prof. Gîrleanu 

Astfel, elevii clasei a IV-a B și cei 
mici de la Clasa Pegătitoare A au 
mers în tabăra de la Păltiniș, acolo 
unde vizitele locurilor interesante, 
jocurile, dezvoltarea imaginației, 
aventura în natură și relaxarea au 
fost cuvintele de ordine. Copiii 
coordonați de prof. Natalia Rotaru 
și Grigore Violeta au vizitat orașul 
Sibiu, Planetariul din Pitești, au 
mers la Zoo, la Bâlea Lac, la 
Schitul Păltiniș și la Mânăstirea 
Cozia, s-au distrat la Parcul de 

Aventură Arka, au mers în excursie 
la cetățile Alba Carolina și Făgăraș 
și au vizitat Castelul de lut din 
Valea Zânelor, Muzeul de icoane 
pe sticlă de la Sibiel si Muzeul 
Badea Cârțan.

Marian), și cea de la Bughea de Jos 
unde elevi ai claselor primare au 

fost coordonați de prof. Gheorghe 
Gabriela și Bonci Mirela. 

Anul acesta școala începe mai 
devreme decât eram obișnuiți. 
Prima zi de școală este 10 
septembrie, nu 15 ca de obicei, 
vacanța de iarnă va începe cu trei 
zile înaintea Crăciunului, iar cea de 
vară pe 14 iunie. Iată structura 
anului școlar 2018-2019: 
Cursurile noului an încep luni, 10 
septembrie și însumează 34 de 
săptămâni astfel: 10 sept - 01 feb 
semestrul I, 22 dec - 13 ian vacanța 
de iarnă, 02 feb - 10 feb vacanța 
intersemestrială, 20 apr - 5 mai 

vacanța de primăvară, 11 feb - 14 
iunie semestrul al II-lea. 
Suplimentar, clasele din 
învățământul primar și grupele din 
învățământul preșcolar beneficiază 
de vacanță în săptămâna 27 
octombrie - 4 noiembrie.
Pentru clasa a VIII-a, anul școlar se 
încheie în data de 7 iunie 2019. 
Programul „Școala altfel" durează 5 
zile consecutive lucrătoare și se 
derulează în perioada 1 octombrie 
2018 - 31 mai 2019, pe baza unei 
planificări la decizia școlii.

Cursurile încep pe 10 septembrie



Muncitori necalificați pentru postul de ambalator manual în 
cadrul depozitului situate în str. Rudeni nr. 90, Dragomirești 
Vale, Complexul Logistic Dragomirești. Cei interesați sunt 
rugați să ia contact cu colega noastră Cristina Nicu la tel. 
0730.335.036

PRIMĂRIA CHITILA ANGAJEAZĂ

CASA DE DIFUZARE PRESĂ, NEW CONCEPT SRL 
ANGAJEAZĂ 

SOCIETATEA AIRFLEX SRL,  SITUATĂ ÎN STRADA
OXIGENULUI NR. 33, CHITILA. 

 ANGAJEAZĂ: 

Primăria Orașului Chitila organizează concurs pentru ocuparea 
a 13 locuri de muncă disponibile pentru muncitori necalificați,  
în cadrul Compartimentului de Administrare a Domeniului 
Public și Privat. Relații direct la sediul Primăriei Chitila sau la 
tel: 021.436.37.09

Împreună, oamenii pot face minuni! Să îi dăm lui Mihai o șansă la viață!

Campania de strângere de fonduri: „Cumpără o carte, ajută-l pe Mihai!" 
inițiată de Fundația Pro Chitila continuă și la „Zilele Chitilei". Campania 
vrea să contribuie la salvarea vieții lui Mihai Pinitială diagnosticat cu 
leucemie și a cărui singură șansă este efectuarea unei operații de 
transplant de măduvă. Voluntarii Fundației Pro Chitila vor amenaja un 
cort unde veți găsi spre vânzare cărți pentru copii și adulți, căora le puteți 
stabili singuri prețul, iar banii strânși sunt direcționați către familia lui 

Mihai. 
Cei care doresc să ajute pot face donații și folosind urna amplasată de cei 
de la fundație sau direct în contul RO23 RZBR 0000 0600 1915 0689 
titular: Mihai Cristian Pintială. 
Va mulțumim! 
Geanina și Cristian, părinții lui Mihai

 După o întâmplare nefericită ce presupunea efectuarea unor analize de 
rutină, Mihai Pintială a ajuns la Spitalul de Urgență pentru Copii 
"Grigore Alexandrescu" din București. S-au făcut analizele de sânge și 
medicii au constatat că trebuie internat . Ne-au trimis de urgență la 
Institutul Clinic Fundeni. De atunci, trăim un coșmar din care sperăm, în 
fiecare zi, să ne trezim, să ne uităm la Mihai și să vedem un copil sănătos. 
Dar nu este așa. Suntem internați din martie 2017. Pe 23 martie 
începeam chimioterapia, în urma rezultatului puncției medulare, care a 
confirmat diagnosticul: Leucemie Acută Limfoblastică, tip L1 ,formă cu 
risc crescut.
Protocolul presupune un tratament intens cu chimioterapie pentru a 
distruge celulele canceroase. Din păcate, chimioterapia are efecte adverse 
foarte puternice .Îi dă stări de agitație, grețuri, afte, fisuri, căderea părului 
și multe altele. După tratamentul chimioterapic, medicii au decis că 
singura soluție pentru a salva viața micuțului este efectuarea unei operații 
de transplant de măduvă . Lipsa donatorilor compatibili din România și 
diagnosticul grav fac necesară realizarea intervenției chirurgicale la o 
clinică privată din străinătate, iar costurile implicate sunt extrem de mari. 

O șansă la viață pentru Mihai!

Candidatul ideal: studii de profil și/sau experiență; cunoștințe 
de utilizare a pachetului Office; experiență în contabilitate 
primară și financiară de minim 5 ani 

CONTABIL JUNIOR  

 

 ASSISTANT MANAGER  
 Candidatul ideal: cunoștințe de bază limbă engleză; 
cunoștințe de utilizare a pachetului Office; abilități de 
comunicare și lucru în echipă; 

Candidatul ideal: studii de profil și/sau experiență; cunoștințe 
de utilizare a pachetului Office; experiență în contabilitate 
reprezintă un avantaj. 

 Pentru detalii sunați la nr de telefon: 0731930750 

 CONTABIL  


